# الشركة السعودية للصناعات المتطورة SAUDI ADVANCED INDUSTRES COMPANY

سياسة حقوق المساهمين Shareholders' Rights Policy

This policy has been prepared in both Arabic and English, and in the event of any conflict between the two texts, the Arabic text shall prevail.

U U تم إعداد هذه السياسة باللغتين العربية والإنجليزية، وفي حال وجود أي تعارض بين النصين، يُعتمد النص باللغة العربية.

#### **Table of Contents:**

#### Subject Articles Page 1 Definitions 4 2 General Rights of Shareholders 5 2 Fair Deal for Shareholders 5 2 Rights Connected with Shares 6 2 Obtaining Information by Shareholder 7 7 2 **Election of Board Members** 2 **Contacting Shareholders** 8 2 9 **Obtaining Profits** 3 Shareholders Rights Related to the General 9 Assembly Extraordinary General Assembly 9 3 3 Ordinary General Assembly 10 Shareholders Rights Related to the Assembly 3 10 3 Shareholders' rights related to voting 11 4 Review, Enforcement and Publication 12

# قائمة المحتويات

| الصفحة | الموضوع                          | المادة |
|--------|----------------------------------|--------|
| 4      | التعريفات                        | 1      |
| 5      | الحقوق العامة للمساهمين          | 2      |
| 5      | المعاملة العادلة للمساهمين       | 2      |
| 6      | الحقوق المرتبطة بالأسهم          | 2      |
| 7      | حصول المساهم على المعلومات       | 2      |
| 7      | انتخاب أعضاء مجلس الإدارة        | 2      |
| 8      | التواصل مع المساهمين             | 2      |
| 9      | الحصول على أرباح                 | 2      |
| 9      | حقوق المساهمين المتعلقة بالجمعية | 3      |
|        | العامة                           |        |
| 9      | الجمعية العامة غير العادية       | 3      |
| 10     | الجمعية العامة العادية           | 3      |
| 10     | حقوق المساهمين المرتبطة بالجمعية | 3      |
| 11     | حقوق المساهمين المرتبطة بالتصويت | 3      |
| 12     | المراجعة والنفاذ والنشر          | 4      |

Preamble: تمهيد

This policy has been prepared in compliance with paragraph (c) of Article 4 of the Corporate Governance Regulations issued by the Capital Market Authority pursuant to Decision No. (8-16-2017) dated 16/05/1438H, as amended by the Capital Market Authority Decision No. (8-5-2023) dated 25/06/1444H, pursuant to the Companies' System issued by the Royal Decree No. (5/132) dated 01/12/1443H. This is a mandatory regulation for companies listed on the main market, except for the provisions that are referred to as guidelines.

Shareholders' rights are a fundamental pillar upon which the Saudi Advanced Industries Company relies, as they form the core of the relationship between the company and its shareholders. The company is committed to enhancing transparency and integrity in all its operations, emphasizing that shareholders' rights are an integral part of its core strategy.

This policy aims to provide a clear and specific framework that ensures the protection of shareholders' rights and guarantees the provision of all necessary information to them, enabling them to maximize the returns on their investments in the company."

#### **Article No (1): Definitions**

يقصد بالكلمات والعبارات أدناه بالمعاني الموضحة أمام كل منها The words and phrases below have the meanings clarified opposite each of them, unless otherwise is required by the context:

The Authority: Capital Market Authority (CMA).

The Company: Saudi Advanced Industries Co.

of the Saudi Advanced Industries Co.

The General Assembly: The general assembly of

Saudi Advanced Industries Co shareholders.

تم إعداد هذه السياسة امتثالاً لما تضمنته الفقرة (ج) من المادة الرابعة من لائحة حوكمة الشركات الصادرة عن مجلس هيئة السوق المالية بموجب القرار رقم (8-16-2017) وتاريخ 1438/05/16 والمعدلة بموجب قرار هيئة السوق المالية رقم (8-5-2023) وتاريخ 25/1444/هـ بناء على نظام الشركات الصادر بالمرسوم الملكي رقم (132/5) وتاريخ 1443/12/01هـ، وهي لائحة الزامية للشركات المدرجة في السوق الرئيسية باستثناء الاحكام التي يشار فيها إلى أنها استرشادية.

وتُعَدُّ حقوق المساهمين من الأسس الجوهرية التي تعتمد عليها الشركة السعودية للصناعات المتطورة، إذ تشكل محور العلاقة بين الشركة ومساهمها. وتلتزم الشركة بتعزيز الشفافية والنزاهة في كافة عملياتها، مع التأكيد على أن حقوق المساهمين هي جزء لا يتجزأ من استراتيجيتها الأساسية.

وتهدف هذه السياسة إلى توفير إطار عمل واضح ومحدد يضمن حماية حقوق المساهمين، وبضمن تقديم جميع المعلومات الضرورية لهم، مما يمكنهم من تحقيق أقصى استفادة من استثماراتهم في الشركة.

# المادة الأولى: التعريفات

ما لم يقض سياق النص خلاف ذلك:

الهيئة: هيئة السوق المالية.

الشركة: الشركة السعودية للصناعات المتطورة.

مجلس الإدارة أو المجلس: مجلس إدارة الشركة السعودية Board of Directors or the Board: The board of directors للصناعات المتطورة.

> الجمعية العامة: الجمعية العامة لمساهمي الشركة السعودية للصناعات المتطورة.

النظام الأساسي: النظام الأساسي للشركة السعودية Articles of Association: The Articles of Association of Saudi Advanced Industries Co.

**The Policy**: Policy of the rights of shareholders of the Saudi Advanced Industries Col.

Companies Law: The companies Law issued by virtue of the Royal Decree No (M/132) dated 01/12/1443H.

Companies Governance Regulation: The Companies Governance Regulation issued by the board of the Capital Market Authority under decision No (20-17-16-8) dated 16/05/1438H corresponding to 13 Feb. 2017

للصناعات المتطورة.

السياسة: سياسة حقوق المساهمين للشركة السعودية للصناعات المتطورة المعتمدة من مجلس الإدارة.

نظام الشركات: نظام الشركات الصادر بالمرسوم الملكي رقم (م/ . 1443/12/1 (132 هـ

لائحة حوكمة الشركات: لائحة حوكمة الشركات الصادرة عن مجلس هيئة السوق المالية بموجب القرار رقم (8-16-2017) وتاريخ 1438/05/16ه الموافق 2017/02/13م، والمعدلة بقرار مجلس هيئة السوق المالية رقم (8-5-2023) وتاريخ 1444/06/25هـ الموافق 1444/06/25م.

#### **Article No (2): General Rights of the Shareholders**

"The Saudi Advanced Industries Company guarantees the shareholders' rights stipulated in the company's articles of association, the Companies' Lw, the regulations and instructions of the Capital Market Authority, and other relevant legislations. These rights include the following:

#### First: Fair Treatment of Shareholders

- 1. The Board of Directors is committed to protecting the rights of shareholders in a manner ensuring fairness and equality among them.
- 2. The Board of Directors and the company's executive management are committed to not discriminating between shareholders who own shares of the same type and class, and to not withholding any rights from them and to deal with shares in accordance with the provisions of the Companies' System, the Capital Market System, and their executive regulations.
- 3. The right of all shareholders, regardless of their category, to receive equal treatment without any discrimination or differentiation.

#### المادة الثانية: الحقوق العامة للمساهمين

تكفل الشركة السعودية للصناعات المتطورة حقوق المساهمين المتضمنة في النظام الأساسي للشركة ونظام الشركات وأنظمة وتعليمات هيئة السوق المالية وغبرها من التشريعات الصادرة بهذا الشأن، وتتمثل تلك الحقوق فيما يلي:

# أولاً: المعاملة العادلة للمساهمين

- 1. يلتزم مجلس الإدارة بالعمل على حماية حقوق المساهمين بما يضمن العدالة والمساواة بينهم.
- 2. يلتزم مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية للشركة بعدم التمييز بين المساهمين المالكين للأسهم من ذات النوع والفئة، وبعدم حجب أي حق عنهم والتصرف في الأسهم وفق أحكام نظام الشركات ونظام السوق المالية ولوائحهما التنفيذية.
- 3. الحق لكافة المساهمين على اختلاف فئاتهم في الحصول على معاملة متساوبة ودون أى تمييز أو تفرقة.

# Second: Rights Related to Shares"

"The shareholder is entitled to all rights associated ويخاصه المرتبطة بالسهم، ويخاصه "The shareholder is entitled to all rights associated" with the share, especially the following:

- 1. decided to be distributed in cash or by issuing shares.
- 2. To receive their share of the company's assets upon liquidation, and the company ensures that the shareholder has the same rights and obligations, and equally in the company's assets, equal to their share in the company's shares.
- 3. To attend general or special shareholders' meetings, participate in their discussions, and vote on their decisions.
- 4. To dispose of their shares in accordance with the provisions of the Companies' System, the Capital Market System, and their executive regulations.
- 5. To inquire and request access to the company's books and documents, including data and information related to the company's activities. operational and investment strategy, without harming the company's interests or contradicting the Companies' System, the Capital Market System, and their executive regulations.
- To monitor the performance of the company 6. and the Board of Directors.
- 7. To hold members of the Board of Directors accountable and file a lawsuit against them, and to appeal the nullity of decisions of general and special shareholders' meetings in accordance with the terms and conditions stipulated in the Companies' System and the company's articles of association.
- To have the right of first subscription to new 8. shares issued in exchange for cash contributions. unless the extraordinary general assembly suspends the right of preemption – if stipulated in the company's articles of association.

# ثانياً: الحقوق المرتبطة بالأسهم

- 1. الحصول على نصيبه من صافي الأرباح التي يتقرر To receive their share of net profits that are توزيعها نقداً أو بإصدار أسهم.
  - 2. الحصول على نصبه من أصول الشركة عند التصفية، وتضمن الشركة أن يكون للمساهم ذات الحقوق والالتزامات وبصورة متساوبة في موجودات الشركة وبما يساوى نصيبه في أسهم الشركة.
  - 3. حضور جمعيات المساهمين العامة أو الخاصة، والاشتراك في مداولاتها والتصويت على قراراتها.
  - 4. التصرف في أسهمه وفق أحكام نظام الشركات ونظام السوق المالية ولوائحهما التنفيذية.
  - 5. الاستفسار وطلب الاطلاع على دفاتر الشركة ووثائقها، وبشمل ذلك البيانات والمعلومات الخاصة بنشاط الشركة واستراتيجيتها التشغيلية والاستثمارية بما لا يضر بمصالح الشركة ولا يتعارض مع نظام الشركات ونظام السوق المالية ولوائحهما التنفيذية.
    - 6. مراقبة أداء الشركة وأعمال محلس الإدارة.
  - 7. مساءلة أعضاء مجلس الإدارة ورفع دعوى المسؤولية في مواجهتهم، والطعن ببطلان قرارات جمعيات المساهمين العامة والخاصة وفق الشروط والقيود الواردة في نظام الشركات ونظام الشركة الأساس.
  - 8. أولوبة الاكتتاب بالأسهم الجديدة التي تصدر مقابل حصص نقدية، مالم توقف الجمعية العامة غير العادية العمل بحق الأولوبة - إذا نص على ذلك في نظام الشركة الأساس.

- 9. طلب الاطلاع على نسخة من نظام الشركة الأساس ما To request a copy of the company's articles of 9. association unless the company publishes it on its website.
- To have their shares registered in the 10. company's shareholders' register.
- To nominate members of the company's 11. board of directors and elect them in accordance with the regulations.
- The right to stand for election to the Board of 12. Directors."

# Third: Obtaining Information by the Shareholder

- 1- The Board of Directors is committed to providing complete, clear, correct and non-misleading information to enable the shareholder to exercise his rights to the fullest extent. This information shall be provided in a timely manner and updated regularly.
- 2-The means of providing information to the shareholder must be clear and detailed, and include a statement of the company's information that the shareholder can obtain, and it must be provided to all shareholders of the same type or category.
- 3- The most effective means of communicating with shareholders must be followed and there must be no discrimination between them in providing information.

# Fourth: Election of the Board of Director's Members

1-The company announces in the market website for the information of the persons nominated for membership of the board of directors upon publishing or directing invitation for convening the general assembly, provided that such information includes and description of the candidates' previous and current experiences, qualifications, skills, jobs and members, and the company shall provide a copy of this information at its head office and website.

- لم تنشره الشركة في موقعها الإلكتروني.
  - 10. تقييد أسهمه في سجل المساهمين في الشركة.
- 11. ترشيح أعضاء مجلس إدارة الشركة وانتخابهم وفق
  - 12. الحق في الترشح لعضوبة مجلس الإدارة.

# ثالثاً: حصول المساهم على المعلومات

- 1. يلتزم مجلس الإدارة بتوفير المعلومات الكاملة والواضحة والصحيحة وغير المضللة لتمكين المساهم من ممارسة حقوقه على أكمل وجه، وتقدم هذه المعلومات في الوقت المناسب وبجري تحديثها بانتظام.
- 2. يجب أن تتسم وسيلة توفير المعلومات للمساهم بالوضوح والتفصيل، وأن تتضمن بياناً بمعلومات الشركة التي يمكن للمساهم الحصول عليها، وأن يتم توفيرها لعموم المساهمين من ذات النوع أو الفئة.
- 3. يجب اتباع أكثر الوسائل فعالية في التواصل مع المساهمين وعدم التمييز بينهم في توفير المعلومات.

# ر ابعاً: انتخاب أعضاء مجلس الإدارة

1. تعلن الشركة في الموقع الالكتروني للسوق عن معلومات المرشحين لعضوبة مجلس الإدارة عند نشر أو توجيه الدعوة لانعقاد الجمعية العامة، على ان تتضمن تلك المعلومات وصفأ لخبرات المرشحين ومؤهلاتهم ومهارتهم ووظائفهم وعضوباتهم السابقة والحالية، وعلى الشركة توفير نسخة من هذه المعلومات في مركزها الرئيسي وموقعها الالكتروني.



- 2. Voting in the General Assembly shall be limited to the candidates for membership of the Board of Directors whose information has been announced by the Company.
- 3. The Company shall allow shareholders to participate in voting on the election of members of the Board of Directors.
- يقتصر التصويت في الجمعية العامة على المرشحين لعضوية مجلس الإدارة الذين أعلنت الشركة عن معلوماتهم.
- تقوم الشركة بالسماح للمساهمين بالمشاركة في التصويت على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة.

#### Fifth: Communication with Shareholders

- 1-The Board of Directors shall ensure that communication between the Company and shareholders is based on a common understanding of the Company's strategic objectives and interests.
- 2. The Chairman of the Board of Directors and the Chief Executive Officer shall inform the rest of the Board of Directors of the shareholders' opinions and discuss them with them.
- 3- No shareholder may interfere in the work of the Board of Directors or the work of the Company's executive management unless he is a member of its Board of Directors or its executive management or his interference is through the Ordinary General Assembly and the Extraordinary Assembly in accordance with its powers or within the limits and cases permitted by the Board of Directors.
- 4- The Company shall appoint an official specialized in tasks related to investor relations in the Company in order to achieve effective and fair communication between the Company and shareholders.

# **Sixth: Obtaining Profits**

- 1-The general assembly determines the percentage of net profits to be distributed to shareholders after deducting reserves, if any.
- 2. The board of directors must establish a clear policy regarding the distribution of dividends that serves the interests of both shareholders and the

# خامساً: التواصل مع المساهمين

- يضمن مجلس الإدارة تحقيق تواصل بين الشركة والمساهمين يكون مبنياً على الفهم المشترك للأهداف الاستراتيجية للشركة ومصالحها.
- 2. يعمل رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي على اطلاع بقية أعضاء مجلس الإدارة على آراء المساهمين ومناقشتها معهم.
- 3. لا يجوز لأي من المساهمين التدخل في أعمال مجلس الإدارة أو أعمال الإدارة التنفيذية للشركة ما لم يكن عضواً في مجلس إدارتها أو من إدارتها التنفيذية أو كان تدخله عن طريق الجمعية العامة العادية وغير العادية ووفقا لاختصاصاتها أو في الحدود والحالات التي يجيزها مجلس الإدارة.
- 4. تُعيّن الشركة مسؤولاً مختصًا بالمهام المتعلقة بعلاقات المستثمرين في الشركة بما يحقق التواصل الفعّال والعادل بين الشركة والمساهمين.

# سادساً: الحصول على أرباح

1. تحدد الجمعية العامة النسبة التي توزَّع على المساهمين من الأرباح الصافية بعد خصم الاحتياطيات، إن وجدت.



company in accordance with the company's articles of association.

- 3. The shareholder is entitled to their share of the profits in accordance with the general assembly's decision regarding the distribution of dividends to shareholders, or the board of directors' decision to distribute interim dividends, and the decision shall specify the entitlement date and the distribution date, and the decision shall be implemented in accordance with the provisions of the executive regulations of the Companies' System for listed joint-stock companies.
- 4. The company shall enable shareholders to receive their dividends in accordance with the approved portion and distribution date.

# Article No (3): Shareholders' Rights Related to the General Assembly

The general assemblies of shareholders shall be concerned with all matters related to the company, and the general assembly convened in accordance with the regulatory procedures shall represent all shareholders in exercising their powers related to the company.

## First: Extraordinary General Assembly

The Extraordinary General Assembly shall convene at any time during the year whenever necessary. The Extraordinary General Assembly shall have the powers specified for it in accordance with the provisions of the Companies Law and its Implementing Regulations, the Corporate Governance Regulations, and the Company's Articles of Association. The Extraordinary General Assembly may issue decisions that fall within the powers of the Ordinary General Assembly, provided that such decisions are issued in accordance with the conditions for issuing Ordinary General Assembly

- 2. يجب على مجلس الإدارة وضع سياسة واضحة بشأن توزيع أرباح الأسهم بما يحقق مصالح المساهمين والشركة وفقاً لنظام الشركة الأساسي.
- 3. يستحق المساهم حصته في الأرباح وفقاً لقرار الجمعية العامة الصادر بشأن توزيع الأرباح على المساهمين، أو قرار مجلس الإدارة القاضي بتوزيع أرباح مرحلية، ويبين القرار تاريخ الاستحقاق وتاريخ التوزيع، على أن ينفّذ القرار وفقاً لما هو منصوص عليه في اللائحة التنفيذية لنظام الشركات الخاصة بشركات المساهمة المدرجة.
- 4. تقوم الشركة بتمكين المساهمين من الحصول على الأرباح حسب النصيب المقرر وفي تاريخ التوزيعات الذي تم اعتماده.

## المادة الثالثة: حقوق المساهمين المتعلقة بالجمعية العامة

تختص الجمعيات العامة للمساهمين بجميع الأمور المتعلقة بالشركة، وتمثل الجمعية العامة المنعقدة وفقاً للإجراءات النظامية جميع المساهمين في ممارسة اختصاصاتهم المتعلقة بالشركة.

# أولاً: الجمعية العامة غير العادية

تنعقد الجمعية العامة غير العادية في أي وقت خلال السنة كلما دعت الحاجة الى ذلك، وتختص الجمعية العامة غير العادية بما هو محدد لها من اختصاصات وفق أحكام نظام الشركات ولائحته التنفيذية ولائحة حوكمة الشركات والنظام الأساس للشركة، ويجوز للجمعية العامة غير العادية أن تصدر قرارات داخلة في اختصاصات الجمعية العامة العادية، على أن تصدر تلك القرارات وفقاً لشروط اصدار قرارات الجمعية العامة العادية المحددة بأغلبية حقوق قرارات الجمعية العامة العادية المحددة بأغلبية حقوق التصوب الممثلة في الاجتماع.

Page **8** of **11** 

سياسة حقوق المساهمين

decisions determined by the majority of voting rights represented at the meeting.

# **Second: The Ordinary General Assembly**

Except for what the Extraordinary Ordinary General Assembly is concerned with, the Ordinary General Assembly is concerned with all the company's affairs, especially what is specified for it in accordance with the provisions of the Companies Law and its executive regulations, the Corporate Governance Regulations, and the company's articles of association.

# Third: Shareholders' Rights Related to the Assembly

- 1. The Board of Directors shall invite all shareholders to hold the General Assembly in accordance with the provisions stipulated by the system.
- 2. The Board of Directors shall invite the General Assembly to meet in response to the reasoned request submitted by shareholders who own no less than 10% of the company's capital (and have the right to vote), within 30 days from the date of the request.
- 3. The Board of Directors shall announce the date of the General Assembly meeting at least twenty-one days before the specified date, provided that the invitation to the meeting includes the agenda, time and place of the meeting, through the specified means of announcement according to the applicable regulations, rules and instructions.
- 4-The company shall inform shareholders of the following topics by including them in the agenda of the General Assembly:
- The Board of Directors' report on the company's activity, financial position and business results.
- The external auditor's report on the company's financial year results.
- Dealings with stakeholders and related parties.

# ثانياً: الجمعية العامة العادية

عدا ما تختص به الجمعية العامة غير العادية تختص الجمعية العامة العادية بجميع شؤون الشركة، وبخاصة ما هو محدد لها وفق أحكام نظام الشركات ولائحته التنفيذية ولائحة حوكمة الشركات والنظام الأساس للشركة.

# ثالثاً: حقوق المساهمين المرتبطة بالجمعية

- 1. يوجه مجلس الإدارة الدعوة لانعقاد الجمعية العامة لكافة المساهمين وفقاً للأوضاع المقررة نظاماً.
- 2. على مجلس الإدارة دعوة الجمعية العامة للاجتماع استجابة للطلب المسبب المقدم من المساهمين الذين يملكون ما لا يقل عن 10% من رأس مال الشركة (ولهم حق التصويت)، وذلك خلال 30 يوماً من تاريخ الطلب.
- قوم مجلس الادارة بالإعلان عن موعد انعقاد الجمعية العامة قبل الموعد المحدد بواحد وعشرون يوماً على الاقل، على أن يتم تضمين الدعوة للاجتماع جدول الأعمال وزمان ومكان انعقاد الاجتماع، وذلك من خلال وسائل الإعلان المحددة حسب الأنظمة واللوائح والتعليمات المعمول بها.
- 4. تقوم الشركة بإحاطة المساهمين بالمواضيع التالية من خلال تضمينها بنود جدول أعمال الجمعية العامة:
- تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي ونتائج أعمالها.
- تقرير مراجع الحسابات الخارجي عن نتائج السنة المالية للشركة.
  - التعاملات مع أصحاب المصالح والأطراف ذوي العلاقة.

سياسة حقوق المساهمين

- Any penalties imposed on the company as a result of violations detected by the regulatory authorities and any related observations.
- 5. All categories of shareholders have the opportunity to question the Board of Directors about its duties.
- 6. The company enables all shareholders to review the minutes of the General Assembly meeting.
- 7. The company provides shareholders with sufficient and sound information on the topics included in the General Assembly's agenda to enable them to make their decisions properly.
- 8. The company enables all shareholders to participate effectively during the Assembly meetings and direct their inquiries to the members of the Board of Directors and the external auditor and obtain answers to inquiries to the extent that does not harm the company's interests.

#### Fourth: Shareholders' rights related to voting

- 1. The company ensures that all shareholders exercise their voting rights without any obstacles.
- 2. Shareholders have the right to vote on any changes related to their rights by calling for a meeting of the General Assembly of Shareholders.
- 3. The company enables shareholders who own 10% of the company's capital to add items to the agenda of the General Assembly meetings.
- 4. The shareholder has the right to delegate another to attend the General Assembly meeting under the authorization prepared for that purpose according to the system, and the company enables shareholders to vote personally or by proxy with the same rights and duties.

- أية جزاءات طبقت على الشركة نتيجة مخالفات تم رصدها من قبل الجهات الرقابية وأى ملاحظات خاصة بذلك.
- 5. يتاح لكافة فئات المساهمين فرصة مساءلة مجلس الإدارة عن مهامه.
- 6. تقوم الشركة بتمكين كافة المساهمين من الاطلاع على محضر اجتماع الجمعية العامة.
- 7. تقوم الشركة بتزويد المساهمين بمعلومات كافية وسليمه عن الموضوعات المدرجة بجدول أعمال الجمعية العامة لتمكنهم من اتخاذ قراراتهم بشكل سليم.
- 8. تقوم الشركة بتمكين كافة المساهمين من المشاركة الفعالة خلال اجتماعات الجمعية وتوجيه استفساراتهم لأعضاء مجلس الإدارة ومراجع الحسابات الخارجي والحصول على الإجابة على الاستفسارات بالقدر الذي لا يعرض مصالح الشركة للضرر.

# رابعاً: حقوق المساهمين المرتبطة بالتصويت

- 1. تضمن الشركة ممارسة جميع المساهمين لحقوق التصويت الممنوحة لهم دون أية عوائق.
- 2. يتاح للمساهمين حق التصويت على أي تغييرات تتعلق بحقوقهم من خلال الدعوة الى اجتماع الجمعية العامة للمساهمين.
- 3. تقوم الشركة بتمكين المساهمين الذين يملكون نسبة 10% من راس مال الشركة من إضافة بنود على جدول أعمال اجتماعات الجمعية العامة.
- 4. يحق للمساهم توكيل غيره لحضور اجتماع الجمعية العامة بموجب التفويض المعد لذلك حسب النظام، وتُمكن الشركة المساهمين من التصويت بصفة شخصية أو بالإنابة بذات الحقوق والواجبات.



- 5. The company informs shareholders of all the rules يقوم الشركة بإحاطة المساهمين علما بكافة القواعد التي governing voting procedures.
- 6. The company ensures that shareholders obtain, before the General Assembly meeting, the company's financial statements for the past accounting period, the Board of Directors' report, and the auditor's report, according to the systems and regulations.
- تحكم إجراءات التصويت.
- 6. تقوم الشركة بالتأكد من حصول المساهمين قبل اجتماع الجمعية العامة حسب الأنظمة واللوائح على البيانات المالية للشركة عن الفترة المحاسبية المنقضية وتقربر مجلس الإدارة وتقرير مراجع الحسابات.

#### **Article Four: General Provisions**

- 1. This policy shall come into effect and be implemented from the date of its approval by the Board of Directors.
- 2. This policy shall replace old policy.
- 3. The content of this policy shall be reviewed as needed by the Board of Directors.
- 4. Anything not covered by a text or provision in these regulations shall be subject to the Saudi Companies Law and its regulations, the Capital Market Authority Law and its implementing regulations, the Company's Articles of Association, and the decisions issued by the competent authorities.
- 5-This policy shall be published in the company's website to enable employees, shareholders, the public and stakeholders to review it.

#### المادة الرابعة: المراجعة والنفاذ والنشر

- 1. يبدأ سربان هذه السياسة والعمل بها اعتباراً من تاريخ اعتمادها من مجلس الإدارة.
  - 2. تحل هذه السياسة محل السياسة السابقة.
- 3. يتم مراجعة محتوى هذه السياسة بشكل دوري والتحقق من توافقها مع أفضل الممارسات ومع أحكام نظام السوق المالية ولوائحه التنفيذية.
- 4. كل ما لم يرد بشأنه نص أو حكم في هذه اللائحة يطبق عليه نظام الشركات السعودي ولوائحه ونظام هيئة السوق المالية ولوائحه التنفيذية ونظام الشركة الأساس والقرارات الصادرة من الجهات المختصة.
- 5. تنشر هذه السياسة على موقع الشركة الإلكتروني لتمكين الموظفين والمساهمين والجمهور وأصحاب المصالح من الاطلاع عليها.